
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 758/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Τροποποίηση της εγκεκριμένης ερυθράς στην 
οδό Απόλλωνος μεταξύ των Ο.Τ. 340-339-349. 

 
       Σήμερα 1 Νοεμβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 27-10-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Α. Γκαμπέσης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Β. Γιαννουλάκης Χ. Ντόβας  
3. Σ.  Παναγιωτίδης Κ. Πουλασουχίδης  
4. Ι. Καλαϊτζίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
7. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Ποταμόπουλος 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος    
11. Γ. Τροχόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης, 12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης, Κ. Μιχαηλίδης.  

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 734/2004 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 735/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Κεχαγιόγλου, Σ., Κρομμύδας, Α. 
Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου και αποχώρησε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 736/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. Μιχαηλίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 740/2004 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 741/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 744/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 746/2004 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 748/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 749/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 757/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Γ. Ορφανίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 759/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Α. Τσιάρας 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το  23ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 26-10-2004 εισηγητικό σημείωμα της 
αντιδημάρχου τεχνικών Μαρίας Τσιαμήτρου, που έχει ως εξής: 
 Με την αίτησή τους οι αφοί Σαράφογλου ζητούν την τροποποίηση της 
εγκεκριμένης ερυθράς της οδού Απόλλωνος Ο.Τ. 340-Ο.Τ. 339-Ο.Τ.349 του σχεδίου 
πόλεως της Βέροιας. 
 Η αξονοδιασταύρωση Κ 201΄Β διατηρεί το υψόμετρο της εγκεκριμένης 
ερυθράς. Από Κ201΄Β έως το σημείο 6 προτείνεται η διατήρηση της υφιστάμενης 
κατάστασης. Έτσι δε δημιουργείται πρόβλημα στα επικείμενα οικόπεδα. 
 Το σημείο 6 διατηρεί το υψόμετρο ερυθράς που καθορίστηκε με την υπ΄αριθ. 
511/91 απόφαση του Δ.Σ. Βέροιας για την οδό Εφέσου. 
 Από το σημείο 6 έως το σημείο 10 προτείνεται η διατήρηση της υφιστάμενης 
κατάστασης. Το σημείο 10 βρίσκεται σε υφιστάμενο ασφαλτοστρωμένο δρόμο. 
 Με βάση τα παραπάνω παρακαλείται το δημοτικό συμβούλιο να εγκρίνει την 
ερυθρά όπως υποβάλλεται από το Τεχνικό Τμήμα του Δήμου μας. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 27-10-2004 
εισήγηση της επιτροπής τεχνικών θεμάτων του Δ.Σ., με την οποία αυτή ομόφωνα 
εισηγείται την τροποποίηση της εγκρεκριμένης ερυθράς της οδού Απόλλωνος στα 
Ο.Τ. 340-339-349, όπως αυτή φαίνεται στη συνημμένη οριζοντιογραφία και 
μηκοτομή, σύμφωνα και με την εισήγηση της Υπηρεσίας, επειδή έτσι δεν 
δημιουργείται πρόβλημα στα επικείμενα οικόπεδα. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Τσιαμήτρου: Με την αίτησή τους οι Αφοί Σαράφογλου ζητούν την 
τροποποίηση της εγκεκριμένης ερυθράς της οδού Απόλλωνος στα Ο.Τ. 339, 340 και 
349 του σχεδίου πόλεως της Βέροιας. Η αξονοδιασταύρωση κ201β διατηρεί το 
υψόμετρο της εγκεκριμένης ερυθράς από κ.201β έως το σημείο 6, προτείνεται η 
διατήρηση της υφιστάμενης κατάστασης κι έτσι δεν δημιουργείται πρόβλημα στα 
επικείμενα οικόπεδα. Το σημείο 6 διατηρεί το υψόμετρο ερυθράς που καθορίστηκε με 
την υπ. αριθμ. 511/91 του Δ.Σ. Βέροιας για την οδό Εφέσου. Από το σημείο 6 έως το 
σημείο 10 προτείνεται η διατήρηση της υφιστάμενης κατάστασης. Το σημείο 10 
βρίσκεται σε υφιστάμενο ασφαλτοστρωμένο δρόμο. Η Επιτροπή Τεχνικών Θεμάτων 
ομόφωνα εγκρίνει την τροποποίηση της εγκεκριμένης ερυθράς. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Δελαβερίδης: Ηθελα να ρωτήσω αν οι 3 οικοδομές που είναι επί της οδού 

Απόλλωνος, μετά το σημείο 6 ρωτήθηκαν, γιατί θα έχουν πρόβλημα εάν 
τροποποιηθεί η ερυθρά. 

Τσιαμήτρου: Χτίστηκαν ήδη οικοδομές με την υφιστάμενη ερυθρά. 
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Δελαβερίδης: Με την 501/91 απόφαση του Δ.Σ. έχει καθοριστεί η ερυθρά της 

οδού Εφέσου, η οποία φτάνει μέχρι μπροστά από το διατηρητέο του κ. Σαράφογλου, 
στη σύντμηση της οδού Απόλλωνος. Εκεί ο μελετητής κρατάει σταθερά και καλά 
κάνει, από εκεί και πέρα μέχρι το σημείο 10 επίσης δεν επηρεάζεται από την 
τροποποίηση, όμως από εκεί και πέρα, δηλ. από το 6 μέχρι και το 302/1β έχουν 
χτιστεί οικοδομές με τα ήδη υψόμετρα και αν τα αλλάξουμε θα υπάρχει πρόβλημα. 
Αν ρωτήθηκαν κι εγώ θα συμφωνούσα, αλλά πιστεύω ότι δεν ρωτήθηκαν, χτίστηκαν 
με τα υψόμετρα του 1974 και άρα θα επηρεαστεί η οικοδομή τους από τη 
συγκεκριμένη τροποποίηση της ερυθράς. 

Φουρνιάδης: Το σημείο 201/β που έχει καθοριστεί το υψόμετρο της ερυθράς 
από τις μηκοτομές του 1974, το σημείο 6 καθορίστηκε με την τροποποίηση που έγινε 



με τον καθορισμό της ερυθράς, διατηρεί το ίδιο οπότε πάει σε ενιαία κλίση. Από το 
σημείο 6 μέχρι το 10 είναι ασφαλτοστρωμένος δρόμος και οι οικοδομές που 
χτίστηκαν ακολούθησαν τον ασφαλτοστρωμένο δρόμο κι εκτός αυτού αν 
ακολουθήσουμε την ερυθρά δημιουργούμε πρόβλημα στην πλατεία και στην παιδική 
χαρά που υπάρχουν. Δηλ. στα όμορα οικόπεδα και υπάρχοντα κτίσματα δεν 
δημιουργείται κανένα πρόβλημα ως προς τις εισόδους των οικοδομών. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Δελαβερίδης: Εγώ κε Φουρνιάδη συμφώνησα ότι στην οδό Εφέσου και από το 

σημείο 6 μέχρι την πλατεία δεν υπάρχει καμία διαφορά, δεν γίνεται τροποποίηση. Το 
πρόβλημα είναι από το σημείο 6 μέχρι το 201/β όπου εκεί υπάρχει μία μεγάλη 
διαφορά και είπα τι θα γίνει με τις ήδη υπάρχουσες οικοδομές. Δεν σας 
προβληματίζει αυτό; Αν ρωτήθηκαν δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα, αν όμως όχι θα 
έρθουν αμέσως μετά σε άλλο Δημ. Συμβούλιο και θα έχουμε πάλι ενστάσεις και καλό 
θα είναι αυτά να τα αποφεύγουμε. 

Φουρνιάδης: Το 201/β καθορίστηκε με την ερυθρά του 1974, το 6 
καθορίστηκε με τροποποίηση που έκανε προηγούμενη δημ. αρχή. Δηλαδή το σημείο 
6 είναι στάνταρ και τομή των αξόνων με το 201/β και πάει ενιαία η κλίση. Απ΄ ότι 
είδα το υφιστάμενο έδαφος με τις οικοδομές, ρώτησα και τους μηχανικούς που 
αποτύπωσαν τις εισόδους, δεν έχει κανένα πρόβλημα. Δεν μπορούμε να αλλάξουμε 
το σημείο 6 αφού έχει καθοριστεί, ούτε μπορούμε να κάνουμε διπλή και τριπλή 
κλίση. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Δελαβερίδης: Το σημείο 6 είναι στάνταρ και προς την πλατεία κάτω το 10 

είναι στάνταρ. Από εκεί και πέρα μέχρι πάνω το 201/β πως είναι στάνταρ αφού 
υπήρχε άλλο υψόμετρο; Τότε γιατί το τροποποιούμε; Μεταξύ δύο σημείων υπήρχε 
μία κλίση, την οποία πάτε να την ομαλοποιήσετε. Αρα τροποποιείται η ερυθρά. Γιατί 
κάποιος ενδιάμεσα στο κέντρο μπορεί να έκανε μία οικοδομή και να πήρε το 
υψόμετρο της ερυθράς που ίσχυε το 1974. Από τη στιγμή που λέτε ότι είναι όλα 
σταθερά πού έγκειται η τροποποίηση; 

Φουρνιάδης: Από το αξονικό 201 μέχρι το 6 έκαναν μόνο την τροποποίηση 
του δρόμου της Εφέσου και δεν έλαβαν υπόψη και την άλλη τροποποίηση. Αυτοί 
όμως που έχτισαν τις οικοδομές τις έκαναν περίπου σύμφωνα με τον υφιστάμενο 
δρόμο και τώρα παίρνοντας το 6 μαζί με το 201 και τραβώντας ενιαία την ερυθρά δεν 
δημιουργεί πρόβλημα στον υφιστάμενο δρόμο και στις οικοδομές. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Δελαβερίδη για μη 
τροποποίηση της εγκεκριμένης ερυθράς; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης,.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής τεχνικών; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 23 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Μ. Γαβρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, 
Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Α. Τσιάρας. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 26-10-2004 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου τεχνικών Μ. 
Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
2.- Την από 2-7-2003 αίτηση των Κων/νου και Γρηγορίου Σαράφογλου, με την οποία 
ζητούν  την τροποποίηση της ερυθράς στην οδό Απόλλωνος. 



3.- Την από 27-10-2004 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών θεμάτων του Δ.Σ.  
4.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου Α. Δελαβερίδη. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Να τροποποιηθεί η ερυθρά στην οδό Απόλλωνος μεταξύ των Ο.Τ. 340-
Ο.Τ.339-Ο.Τ.349, όπως αυτή σημειώνεται στα συνημμένα τοπογραφικά διαγράμματα 
μηκοτομής και οριζοντιογραφίας που συνοδεύουν την απόφαση αυτή και έχουν 
συνταχθεί το μεν διάγραμμα μηκοτομής από τον Εμμανουήλ Θωμαδάκη, εργ. 
τοπογράφο Δήμου που ελέγχθηκε και θεωρήθηκε από τον Μάρκο Κακοδήμο, 
πολιτικό μηχανικό, προϊστάμενο Τεχνικού Τμήματος Δήμου Βέροιας, το δε 
διάγραμμα οριζοντιογραφίας από τον Δημήτριο Πέτκο, πολιτικό μηχανικό, που 
ελέγχθηκε από τον Εμμανουήλ Θωμαδάκη, εργ. Τοπογράφο Δήμου και θεωρήθηκε 
από τον Μάρκο Κακοδήμο, πολιτικό μηχανικό, προϊστάμενο τεχνικού τμήματος 
Δήμου Βέροιας. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  758 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Β. Γιαννουλάκης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ.  Μιχαηλίδης   
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-11-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


